

Title (en)

WAVE GENERATOR FOR SPORT AND GAME.

Title (de)

WELLENGENERATOR FÜR SPORT UND SPIEL.

Title (fr)

GENERATEUR DE VAGUES POUR LE SPORT ET LE JEU.

Publication

EP 0161243 A1 19851121 (DE)

Application

EP 83903511 A 19831104

Priority

EP 8300288 W 19831104

Abstract (en)

[origin: WO8404695A1] Wave generator having moving parts (3, 4) under a flexible coating (1) extending in an endless path, which moving parts support and deform the coating (1) so that it generates waves travelling in the path direction, and on which waves it is possible to skid, for example with roller skates. In order to reduce as much as possible the tension forces occurring in the area of the arcuated path segments in the material forming the coating (1), the moving parts (3, 4) are arranged so that their points of contact with the lower surface of the coating (1) are located in a wave-like surface, the envelope, of which the length and height of the waves increase from the smallest value at the inner edge of the path in the direction of the outer edge of the path proportionally to the distance to the path curvature center of the arcuated path segment, and so that the set of points of the envelope having the same wave phase forms each time a straight line segment. In order to provide at the edges of the floor or coating (1) a resistant support for the user, the guard posts (9) are pivotingly connected to the coating (1) at their lower end and are held by a motionless guiding rail (11) perpendicular to the ground surface. A guard hand rail (16) of solid material is pivotingly secured to two guard posts (9).

Abstract (fr)

Générateur de vagues, présentant des parties (3, 4) mobiles en-dessous d'un revêtement flexible (1) s'étendant sur un chemin sans fin, qui soutiennent le revêtement (1) et qui le déforment de telle façon qu'il crée des vagues progressant dans la direction du chemin, sur lesquelles il est possible de glisser, par exemple avec des patins à roulettes. Afin de réduire autant que possible les forces de tension survenant dans la zone des segments de chemin arqués dans le matériau formant le revêtement (1), les parties mobiles (3, 4) y sont disposées de telle manière que leurs points de contact avec la surface inférieure du revêtement (1) se trouvent dans une surface en forme de vague, l'enveloppe, dont la longueur et l'amplitude des vagues augmentent de la valeur la plus petite au bord intérieur du chemin en direction du bord extérieur du chemin proportionnellement à la distance au centre de courbure du chemin du segment de chemin arqué, et que l'ensemble des points de l'enveloppe de même phase de vague forme à chaque fois le segment d'une droite. Afin que le garde-fou offre à l'utilisateur un appui résistant aux bords du revêtement (1), les poteaux du garde-fou (9) sont reliés de manière pivotante au revêtement (1) à leur extrémité inférieure et ils sont maintenus par un rail de guidage immobile (11) en position perpendiculaire par rapport à la surface du sol. Une main courante (16) de garde-fou en matériau solide est fixée de manière pivotante à deux poteaux de garde-fou (9).

IPC 1-7

A63C 19/10; A63G 31/06

IPC 8 full level

A63C 19/10 (2006.01); **A63G 21/04** (2006.01); **A63G 31/00** (2006.01); **A63G 31/06** (2006.01)

CPC (source: EP)

A63C 19/10 (2013.01); **A63G 31/00** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8404695A1

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE FR GB LI NL

DOCDB simple family (publication)

WO 8404695 A1 19841206; BR 8307761 A 19851008; EP 0161243 A1 19851121; JP S61500252 A 19860220

DOCDB simple family (application)

EP 8300288 W 19831104; BR 8307761 A 19831104; EP 83903511 A 19831104; JP 50377683 A 19831104